

Language Preference Form

Date: _____

Dear Parent/Guardian(s),

Under state and federal rules, you are entitled to receive written communications from the school in your home language in addition to English if you prefer. The school must record your language preferences in order to meet its obligations for communicating with you. At the time of enrollment, you indicated that there was a language other than English spoken in the home. Please complete the following form and return it to the school as soon as possible.

Child's Name: _____

_____ I waive the right to receive written communications from the school in my home language. I understand that all communications will be provided only in English.

_____ I would like all written communication from the school to be provided in my home language*.

Please provide your home language: _____

Parent/Guardian Name: _____

Parent/Guardian Signature: _____

Date: _____

*The school will attempt to provide written communication to parents in their preferred language. However, in some cases it may not be possible. In these cases, the school may provide oral interpretation of written communications to ensure that you are provided with all important school information.

Formulaire de préférence linguistique

Date : _____

Cher Parent/Tuteur(s) :

Selon les règles étatiques et fédérales, vous avez le droit de recevoir des communications par écrit de l'école dans votre langue maternelle en plus de l'anglais si vous préférez. L'école doit enregistrer vos préférences linguistiques afin de remplir ses obligations de communication avec vous. Au moment de l'inscription, vous avez indiqué qu'une langue autre que l'Anglais est parlée à la maison. Veuillez remplir le formulaire suivant et le retourner à l'école dès que possible.

Nom de l'enfant : _____

_____ Je renonce au droit de recevoir des communications écrites de l'école dans ma langue maternelle. Je comprends que toutes les communications seront fournies uniquement en Anglais.

_____ Je souhaite que toutes les communications écrites de l'école soient fournies dans ma langue maternelle*.

Veuillez indiquer votre langue maternelle :

Nom du Parent/Tuteur : _____

Signature du Parent/Tuteur : _____

Date : _____

*L'école s'efforcera de fournir une communication écrite aux parents dans la langue de leur choix. Cependant, dans certains cas, cela peut s'avérer impossible. Dans ces cas, l'école peut fournir une interprétation orale des communications écrites pour s'assurer que vous recevez toutes les informations importantes sur l'école.